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Uttalande gällande inkommen kritik mot skola i Gävle  
  

Vi inom autism Gävleborg ser mycket allvarligt på den kritik som riktas mot en skola i 
Gävle, vår ståndpunkt är att de vuxna i skolan ska vara en trygg och stabil punkt för 
barnen.  Pedagoger och resurser ska arbeta utifrån varje barns behov, samt ge det 
individuella stöd som krävs. I det som framkommit från både vårdnadshavare och 
tidigare anställda inom den aktuella skolan, råder inte några som helst tvivel om att 
skolan i det aktuella fallet varken uppfyller barnkonventionen eller skollagen. Detta 
är ytters beklämmande och är något som absolut inte får förekomma.   
  
Vår ståndpunkt:  

• Vi kräver att huvudman agerar utifrån barnens perspektiv och att 
skolan givetvis ska följa skollagen och barnkonventionen. 

• De aktuella pedagoger som är under granskning i nuvarande utredning, borde 
omgående tagits ur tjänst i väntan på vad utredningen utvisar. Att låta d,e 
utpekade pedagogerna vara kvar innan huvudman agerat och, beslut togs om 
att inte ha pedagogerna kvar i tjänst skapar inte en trygghet för alla de 
drabbade barnen.    

• Elevhälsoteamet ska kallas in för långsiktighet och utredning av respektive 
barn för att lindra den psykiska skada detta kan ha orsakat på individnivå.  

• Skolan bör omgående upprätta styrdokument och handlingsplaner med 
kontrollpunkter och regelbunden uppföljning för att undvika liknande 
situationer i framtiden.  
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